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Årsmøte Jomfruland Hytteeierforening 2023  
 

Lørdag 15. juli kl 17.00, Velhuset, Jomfruland 
 
 

Saksliste  

1. Velkommen, godkjenning av innkalling og dagsorden  

2. Valg av dirigent og sekretær  

3. Godkjenning av frammøtte medlemmer  

4. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen  

5. Foreningens årsmelding  

6. Foreningens regnskap i revidert stand  

7. Fastsetting av kontingent for neste år. Styret foreslår: Ingen endring. kr 300,- for vanlig medlem og 

kr 150 for støttemedlem  

8. Innkomne forslag: Ingen innkomne forslag  

9. Valg av:  

9.1.  Leder 

9.2.  4 styremedlemmer  

9.3.  2 varamedlemmer  

9.4.  3 personer til valgkomité  

9.5.  Revisor med varamann  

 

Etter årsmøte blir det anledning til å ta opp eventuelle punkter.  
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Referat 

 
Styreleder Ola Haave åpner møtet og ønsker alle velkomne.  

 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden  
  

Innkalling og dagsorden godkjent.  

 

 

2. Valg av dirigent og sekretær  
 

Ola Haave valgt som dirigent. 

Tuva Widskjold valgt som sekretær.  

 

 

3. Godkjenning av frammøtte medlemmer  
 

Tilstede:  

- 42 medlemmer (stemmeberettigede) 

- 7 observatører   

 

4. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen  
 

Eiril Linge og Thomas Berg valgt som protokollunderskrivere.. 

 

 

5. Foreningens årsmelding  
 

Se årsmeldingen. Ytterligere kommentarer under:  

  

- Antall medlemmer har økt siden i fjor.  

- I tillegg til de vanlige sakene, har styret dette året jobbet med:  

o Løsning for matavfall 

Styret har jobbet med løsning for matavfall. Det skal nå være grønne poser tilgjengelig 

på Aasvik brygge.  

Styret kommer også til å følge opp arbeidet med en løsning for plastavfall.   

o Samarbeid med Jomfruland Vel 

Vi er veldige glade for et godt samarbeid med vellet.  

o Nasjonalparksenteret 

Jomfruland Hytteeierforening har gitt innspill om at innholdet i besøkssenteret må være 

hovedfokus, ikke bare selve bygningen.   

o Jomfrulandsbrosjyre 

Jomfruland Hytteeierforening har bidratt med 4000 NOK til ny brosjyre.  

o Djupodden fyrlykt 

Jomfruland Hytteeierforening har bidratt med 10.000 NOK til oppussingen av fyrlykta.  

o Filmprosjekt om kulturlandskapet 

Jomfruland Hytteeierforening har tidligere bidratt med 15.000 NOK til prosjektet. Vi 
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har blitt holdt oppdatert om utviklingen.  

En smakebit fra filmen ble vist under møtet.  

o Bilkjøring 

Styret har snakket med Kragerø Fjordbåtselskap for å gjøre informasjonen om 

bilkjøring på øya mer tilgjengelig. Det er fortsatt behov for å ha informasjonen på flere 

språk.  

o Rusken 

Godt oppmøte med over 30 personer som deltok.  

I år samlet vi også inn båter. Det ble samlet inn 19 fritidsbåter. Pengene vi får som pant 

for båtene deles mellom Jomfruland Vel og Hytteeierforeningen.  

▪ Spørsmål om hvordan hyttegjester som ikke bruker hytta i mai kan få kastet 

gjenstander som eller samles inn i av Ruskenaksjonen. 

Styret har ikke et svar på stående fot, men tar spørsmålet med i sitt videre 

arbeid.  

o Høyspentkabel på Jomfruland 

Det er blitt en tradisjon at styret sender mail til Vestmar Nett og ber om at Jomfruland 

prioriteres som område der ledningene legges i bakken. Heller ikke i år ble Jomfruland 

prioritert, men vi fortsetter tradisjonen og håper øya snart prioriteres.  

▪ Spørsmål angående høyspentledningen: Er det nok å bare sende brev til Vestmar 

Nett?  

Styret noterer seg spørsmålet og skal undersøke om det er mulig å gjøre noe 

mer.   

o Jomfrulandsbildet 

Fortsatt eksemplarer igjen. Det koster 500 NOK per bilde. Selges av Ivar på skolestua.  

 

Årsmeldingen er godkjent 

 

 

6. Foreningens regnskap i revidert stand  
Se årsregnskap.   

Anna Christensen har ansvar for økonomien i styret. I fjor gikk Jomfruland Hytteeierforening en 

del i minus grunnet kostander i forbindelse med 50 årsjubileet. Foreningen har likevel en god 

økonomi og få utgifter. Revisor var ikke tilstede, men revisjonsberetning for 2022 ble presentert på 

storskjerm for hele årsmøtet.  

 

Regnskapet er godkjent. 

 

 

7. Fastsetting av kontingent for neste år. Styret foreslår: Ingen endring. kr 300,- 

for vanlig medlem og kr 150 for støttemedlem  
 

Styrets forslag til kontingent er vedtatt.  

 

 

8. Innkomne forslag: Ingen innkomne forslag  
 

 

9. Valg av:  
Valgkomiteen består av Petter Lodden, Erling Krogh og Thomas Berg. Valgkomiteen ligger til 

grunn at medlemmene er fornøyde med det sittende styret.  
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Petter Lodden redegjør for valgkomiteens innstilling. Valgkomiteens leder oppfordrer 

medlemmene til å sende inn forslag til styremedlemmer. 

 

9.1.  Leder 
Ola Haave (gjenvalg) - valgt  

9.2.  4 styremedlemmer  
Christoffer Haarbye (gjenvalg) - valgt 

Jon Harald Grave (gjenvalg) - valgt 

Anna Christensen (gjenvalg) - valgt 

Nikolai Berg (gjenvalg) - valgt 

9.3.  2 varamedlemmer  
Linn Fossum Havnelid (gjenvalg) - valgt 

Tuva Widskjold (gjenvalg) - valgt 

9.4.  3 personer til valgkomité  
Petter Lodden (gjenvalg) - valgt 

Erling Krogh (gjenvalg) - valgt 

Thomas Berg (gjenvalg) - valgt 
9.5. Revisor med varamann  

John Lauring Pedersen (gjenvalg) – valgt 

Vara: Karoline Hansen (gjenvalg) - valgt 

 

 

Annet 

 

Dugnad kulturlandskap 

 

Dugnaden blir 20. juli kl. 12.  

Oppmøte ved den store masten Saltstein 

 

Førstehjelp - Hjertestarter 

Det finnes to registrerte hjertestartere på øya.  

- Én i Velhuset, men her må man ha en kode for å låse den opp.  

- Én hos Gundersen 

Det finnes en tredje hjertestarter på campingen på Aasvik. Han har lovet å registrere denne.  

 

Oppfordring til Jomfruland Hytteeierforening om å kjøpe en hjertestarter som kan plasseres sør på øya.   

- Innkjøp 15.000 NOK 

- En liten vedlikeholdskostnad for å bytte ut batterier hvert fjerde år   

 

Forslag om å arrangere kurs med Røde Kors om hvordan bruke disse under Jomfrulandsdagene.  

 

Jomfrulandsutstillingen 

Spørsmål om hva som skjer på Jomfrulandsutstillingen og Jomfrulandsstipendet.  

Kai Johansen kan fortelle at Jomfrulandsutstillingen fortsetter, men den kommer ikke til å være i 

fyrmesterboligen slik den har vært tidligere. Det er kommunene som bestemmer i hvilken form den 

utstillingen skal bli videre. Stipendiatet for 2024 er allerede lyst ut.   

 

Besøkssenter Nasjonalparken 

Kai Johansen innleder om besøkssenteret.  
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Det ble tidligere presentert skisser av et besøkssenter på hagajordet. Disse skissene var kommet til etter 

en rekke innspill far flere aktører. Det har i ettertid vist seg nesten umulig å få inn tilstrekkelige midler, 

og hverken stat, fylke eller kommune ville bidra med nødvendige midler.  

 

Nasjonalparkstyret og Kai Johansen har derfor kartlagt alle mulige bygninger på øye og har landet på 

bygningene og hagen ved tårnet, samt en «informasjonsløype».  

 

Mulige steder der det jobbes med å ha informasjon i tillegg til Jomfruland er blant annet på 

utfartsårene ved Valle, en utstilling på ferga, Stråholmen, med flere. Miljødirektoratet har vært tydelig 

på at de ønsker et informasjonspunkt/visningssenter som er noe mer enn plakater i Kragerø. Det jobbes 

derfor også med dette. 

 

I samarbeid med Jomfruland Vel sees det på bruk av Velhuset for undervisning av skoleklasser. Det 

sees også på muligheten for bruk av skolestua på sikt. Også den røde bua nede ved tårnstranda er det 

blitt snakket om at skal kunne brukes. Denne som en aktivitetshub for barn, med f.eks. insektssafari og 

utlån av dykkemasker olg.  

 

Stopler med QR-koder rundt på øya, deriblant tårnkjernet og tårnhagen.  

 

Målet er å ha aktivitetssenteret oppe allerede vår/sommer 2024, aktivitetsløype/informasjonsløype høst 

2024 og noe rundt stasjonsbygningen i løpet av 2025.   

 

Det mangler fortsatt noen millioner i finansiering, men nasjonalparkstyret tror det er mulig å innhente 

disse midlene.  

 

Therese Brendeland, som har Brendelandet gårdsbutikk på Løkstad, har laget et opplegg for 

barnehagebarn og skoleklasser. Det er nasjonalparken som skal finansiere reisen til skoleklassene.  

 

Spørsmål og innspill:  

- Hvordan kan vi sikre en bærekraftig bruk av øya, og at det ikke blir «for mange» turister?  

o Vi forsøker å jobbe med å informere om nasjonalparken og få turistene til å nettopp 

bruke de delene av øya som ikke er mest sårbare. Det jobbes heller ikke med å få flere 

hit i sommermånedene, men nettopp å få besøkende hele året.  

- Det ble manet til forsiktighet om hvor mye som settes i gang. Viktig at barn kan oppleve øya 

også uten QR-koder bak hvert tre. 

- Det kom flere spørsmål om Haga-kafé. Spørsmålene og innspillene fokuserte på at bygget er en 

slags institusjon på øya. Er det mulig å oppgradere og restaurere Haga-kafé?   

o Det er ikke besluttet noe rundt denne bygningen. De som driver Haga i dag har fått 

tilbud om en ny langsiktig avtale.  

- Er det planlagt flere offentlige toaletter på øya?  

o Det er ikke planlagt flere toaletter enn det som finnes i dag. Det er toaletter ved 

tårnbrygga, her på Velhuset, på Øitangen og for campingturistene ved campingplassene.   

- Slitasje på nordenden. Det bør bli forbudt å syke helt ut på nordenden.  

- Positive tilbakemeldinger på at skoleklasser skal undervises om nasjonalparken. 

- Er det mulig å følge med på hva som skjer i Nasjonalparken?  

o Nasjonalparken har en hjemmeside i dag. Det jobbes med å utvikle denne slik at 

informasjonen blir tilgjengelig for alle.  
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